
       

 

Geachte college, 

Onlangs (14 januari j.l) verscheen het bericht dat de gemeente Amsterdam jongeren helpt hun 

schulden sneller af te lossen door de schulden van jongeren over te nemen zodat zij kunnen 

werken aan hun toekomst. https://nos.nl/artikel/2318566-amsterdam-helpt-jongeren-met-

schulden-legt-ook-zelf-geld-bij.html   

 

1. Bent u bekend met deze berichtgeving? Zo ja, hoe beoordeelt u dit plan?  

 

2. Volgens onderzoeken zou blijken dat het voor veel jongeren moeilijk zou zijn om de 

schuldhulpverleningstrajecten succesvol te doorlopen. Jongeren zouden snel afhaken 

vanwege een lang voortraject en een onstabiel inkomen zou het lastig maken om hun 

schulden af te kunnen lossen. Daarnaast zouden schuldeisers terughoudend zijn bij 

de sanering van hun schulden. Zijn deze knelpunten ook bij u bekend?  

 

 

3. Heeft u voor ons een overzicht van de aantal jongeren 18 – 27 binnen 

Dordrecht/Drechtsteden die de afgelopen 3 jaar een beroep hebben gedaan op de 

schuldhulpverlening?   

 

4. Bent u het met ons eens dat schulden perspectief op werk en/of een opleiding niet in 

de weg mogen staan en dat iedere jongere een kans verdient op een goede 

toekomst.   

 

 

5. Zou de gemeente Dordrecht een voorbeeld aan dit project kunnen nemen en dit ook 

in de gemeente Dordrecht/Drechtsteden willen invoeren?  Zo nee, waarom niet? 

 

Met vriendelijke groet, 

Necdet Burakcin 

Raadslid GroenLinksDordrecht 
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